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Protokół z IV  
Sesji Rady Gminy Zagrodno 

21 czerwca 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia sesji: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
Godzina rozpoczęcia: 8:30 
Godzina zakończenia: 10:28 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady i przywitał zebranych. 
Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 
1 Sebastian Faryniarz TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
2 Kamila Halikowska TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
3 Bogusław Kamiński TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
4 Marcin Karasiński TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
5 Jan Kotylak TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
6 Dawid Kowcz TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
7 Bartosz Kunecki TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
8 Sylwester Kuźmiak TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
9 Grzegorz Laszkiewicz TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
10 Stanisław Olechowski TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
11 Halina Pawlus TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
12 Beata Raczyńska NIE  21.06.2024 08:33 Nieobecny 

 21.06.2024 09:56 Nieobecny 
13 Anna Senko TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
14 Piotr Siwak TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Nieobecny 
15 Bolesław Sobański TAK  21.06.2024 08:33 Obecny 

 21.06.2024 09:56 Obecny 
Ponadto w sesji udział wzięli: Wójt Gminy Zagrodno Piotr Janczyszyn, Skarbnik Gminy Gabriela 
Światkowska, Z-za Wójta Beata Łuckiewicz – Kropska, Radca Prawny Marian Tarnowski, Naczelnik 
Wydziału Inwestycji i Rozwoju Gminy – Jarosław Słonina, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Justyna Smalec, Sołtys Sołectwa Olszanica Anna Lisowska, Sołtys Sołectwa Jadwisin Leon 
Wijatyk, Sołtys Sołectwa Brochocin Walenty Luszniewski. 
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Planowany porządek posiedzenia 
 
Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 
4. Przyjęcie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 r. oraz 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

 w sprawie powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Zagrodnie, 

 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 
szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 
rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług, 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zagrodno na lata 
2024 – 2026, 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Zagrodno na lata 2024 – 2027. 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok. 
6. Raport o stanie Gminy Zagrodno za 2023 rok: 

6.1 debata nad raportem, 
6.2 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 
rocznego z wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok oraz podjęcie uchwały w sprawie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok. 

8. Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Gminy Zagrodno. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 
 

Przebieg spotkania 
 

1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył obrady IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 
Przywitał wszystkich zebranych. Zweryfikowano kworum - na sesji obecnych jest 14 radnych na stan 
15, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. Następnie poinformował, że radni wraz z zawiadomieniami na sesję otrzymali porządek 
obrad i zapytał, czy są wnioski w sprawie zmiany porządku obrad. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn złożył wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych  
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w Zagrodnie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy w Zagrodnie nadwyżki środków obrotowych za 

rok 2023. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki wniosek wójta poddał pod głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie z 
obowiązku wpłaty do budżetu Gminy w Zagrodnie nadwyżki środków obrotowych za rok 2023 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 08:34 

Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 
składu 

Miejsce: Świetlica Remizy OSP w 
Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 08:34 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 08:34 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 08:34 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 08:34 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 08:34 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 08:34 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 08:34 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 08:34 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 08:34 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 08:34 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 08:35 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 08:34 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 08:34 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 08:34 
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Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący ogłosił, że wniosek przeszedł jednogłośnie,  
14 głosów „za” i odczytał porządek obrad po zmianach. 
 
1. Otwarcie IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 
2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w okresie międzysesyjnym. 
3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, zapytania  

i wnioski radnych. 
4. Przyjęcie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 r. oraz 

podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego 
Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 rok. 

5. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z 
wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku 
szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat,  

 w sprawie powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Zagrodnie,  

 w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi 
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 
szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 
rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług,  

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zagrodno na lata 
2024 – 2026,  

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony 
Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Zagrodno na lata 2024 – 2027, 

 w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych 
w Zagrodnie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy w Zagrodnie nadwyżki środków 
obrotowych za rok 2023, 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno,  

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok.  
6. Raport o stanie Gminy Zagrodno za 2023 rok:  

6.1 debata nad raportem,  
6.2 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 
rocznego z wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok oraz podjęcie uchwały w sprawie 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok. 

8. Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Gminy Zagrodnie. 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 

 
 

2. Sprawozdanie Wójta Gminy Zagrodno z działalności w 
okresie międzysesyjnym. 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił Wójta o złożenie sprawozdania. 

Wójt Piotr Janczyszyn złożył sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki podziękował za złożone sprawozdanie i otworzył 
dyskusję, w związku z brakiem pytań uznał informację za przyjętą. 
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3. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi 
na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki  poprosił radnych o składanie interpelacji i zapytań. 
 
Radny Marcin Karasiński złożył zapytanie, czy gmina planuje wykonanie jakichś doraźnych remontów 
konserwacji tych obiektów? Czy będziemy je sprzedawać, czy przeznaczymy na inne cele? Najbardziej 
poszkodowany jest obiekt w Uniejowicach, gdzie powstał tam niepubliczny ośrodek kultury śmieci, 
powybijane szyby i tylko patrzeć, jak komuś się tam zrobi zimno, rozpali sobie ognisko i budynek 
szkoły podzieli losy sąsiedniego młyna. Powiedział, że powinniśmy powziąć takie kroki, aby utrzymać 
te budynki w stanie przynajmniej nie pogarszającym się. Natomiast jeśli chodzi o ingerencję osób 
trzecich zasugerował że można zastanowić się nad zainstalowaniem jakiegoś monitoringu.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że budynek po szkolny w Uniejowicach jest najbardziej takim 
budynkiem zniszczonym. Budynek został zabezpieczony żeby osoby trzecie nie wchodziły do tego 
budynku. Co do remontu w tych budynków, jakichś inwestycji gmina na dzień dzisiejszy nie planuje, 
natomiast planuje ogłosić przetargi i te budynki pójdą na sprzedaż.  
 
Radny Marcin Karasiński zapytał jaki sens było u nas powołanie stanowiska zastępcy wójta?  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że kierował się tym, że nie mamy sekretarza. Stanowisko 
sekretarza jest zajęte. Pani, która jest zatrudniona na stanowisku sekretarza, przebywa ciągle na 
zwolnieniu lekarskim i jeżeli mówimy o zastępcy wójta, to musimy mieć na uwadze, że jest to 
zastępca wójta - patrz sekretarz gminy. I tylko tym to zostało pokierowane.  
 
Radny Stanisław Olechowski zapytał jaki był stan kont bankowych na dzień ślubowania, wolnych 
środków na koncie? Przypomniał, że pan wójt Słonina jak odchodził zostawił 4,5 miliona złotych panu 
wójtowi Szkarzowi, pan Szklarz jak odchodził zostawił 2 626 000,00 miliona złotych. Chciałby 
wiedzieć, jaki stan wolnych środków był zostawiony koncie. Zapytał, kto kierował na szkolenia w tej 
kadencji? Na szkolenia poza stanowiskowe, które się odbywały, a były to drogie szkolenia i nie były to 
szkolenia ze stanowiska. Zapytał czy to wójt kierował, czy to poprzednicy kierowali? Zapytał również 
jakie są koszty zatrudniania panią zastępcę wójta na tym stanowisku, zamiast sekretarza? 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że na pytanie, jaki był stan kont bankowych, odpowie pani 
Skarbnik. 
 
Skarbnik Gabriela Świadkowska odpowiedziała, że na dzień 7 maja 2024 roku środki zgromadzone w 
Banku Pekao wynosiły ogólnie 4.685.172,50 zł. Z tego 3.925.011,94 zł to depozyty i kaucje, czyli nie są 
to środki, którymi może dysponować gmina, to są środki obce. Natomiast do dyspozycji gminy 
pozostała kwota 760.160,56 zł. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn na kolejne pytanie odpowiedział, że na takim szkoleniu była obecna pani 
sekretarz, skierowana przez ówczesną panią wójt, czyli poprzedniczkę i było to szkolenie związane z 
podatkami. Poinformował, że są jeszcze takie sytuacje gdzie pracownicy mają podpisane urlopy przez 
ówczesną panią wójt, a które wybiegają w czasie okresu mojej bytności, w gminie Zagrodno. 
Szkolenie kosztowało 3700 z małymi groszami, plus koszty delegacji. Na trzecie pytanie dot. kosztów, 
jakie poniesiono z tytułu zatrudnienia pani, zastępcy wójta, odpowie pani Mecenas. 
 
Radca Prawny Marian Tarnowski odpowiedział, że wynagrodzenie wszystkich pracowników 
samorządowych wypływa z rozporządza. Wynagrodzenie zastępcy wójta jest niższe niż 
wynagrodzenie pani sekretarz. Także w tej chwili z powodów, o których na które wskazywał pan wójt, 
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aby urząd mógł funkcjonować w sposób prawidłowy, a te funkcje, które miała wypełniać nieobecna 
sekretarz, winna wypełniać teraz pani zastępca i z tego tytułu mamy dodatkowe koszty, które są co 
prawda mniejsze niż sekretarz na tym stanowisku by w tym momencie pobierała. Natomiast one 
występują i są niezależne od pana wójta. Zastał pan wójt ten stan, jaki w tej chwili mamy.  
Radny Stanisław Olechowski stwierdził, że tak naprawdę dodatkowym kosztem jest zatrudnienie 
zastępcy wójta. No i mamy 2 płatności w ciągu miesiąca.  
 
Radca Prawny Marian Tarnowski odpowiedział, że pani przebywa na zwolnieniu lekarskim ponad 15 
dni i w tym momencie zus przejął już jej wynagrodzenie. 
 
Radny Grzegorz Laszkiewicz zgłosił potrzebę dokończenia procesu podziału działki 370 leżącej w 
obrębie wsi Wojciechów, podział geodezyjny i prawny ma polegać na uwłaszczeniu 5 współwłaścicieli 
gruntów i zabudowy z majątków, którym udział ma gmina Zagrodno. Po stronie urzędu Gminy sprawa 
sprawę w roku 2021 prowadziła pani Małgorzata Modras. Podział majątku współwłaścicieli ma za 
zadanie poprawę bytu mieszkańców. Następnie na prośbę mieszkańców zgłosił potrzebę 
podniesienia poziomu wody w stawie na działce 492 leżący w obrębie wsi Wojciechów. Stwierdził, że  
staw stał się bardzo uciążliwy dla mieszkańców ze względu na fetor spowodowany niskim poziomem 
wody w okresie letnim. Zadanie ma objąć modernizację przepustów pod drogą powiatową i zasuwy 
mnicha, za pomocą którego zostanie podniesiony poziom wody. Realizacja zadania, polepszy stan 
biologiczny stawu. Zadanie można zrealizować z dofinansowaniem na budowę zbiorników 
retencyjnych z Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej z programu adaptacja do zmian 
klimatu. Następny interpelacja. Na wniosek członków Ochotniczej Straży Pożarnej w Wojciechowie 
zgłosił pilną potrzebę przeglądu i naprawy wszystkich hydrantów we wsi Wojciechów. Zawnioskował 
również o wykreślenie miejscowości, szczególnie wsi Wojciechów z ewidencji miejscowości 
zabytkowych, ze względu na trudności, jakie napotykają mieszkańcy podczas remontów. 
  
Radny Sylwester Kuźmiak zapytał na co została przeznaczona subwencja rozwojowa? Czy w pokoju 
zajmowanym przez zastępcę wójta był przeprowadzony remont oraz czy do tego pokoju zostały 
zakupione meble. Jeżeli zostały zakupione, to poprosił o informację, ile kosztowały? Zapytał ilu 
pracowników w ciągu 2 miesięcy zostało przez wójta zwolnionych?  
 
Wójt Piotr Janczyszyn poprosił o odpowiedź panią Skarbnik. 
 
Skarbnik Gabriela Światkowska odpowiedziała, że subwencja przyznana gminie Zagrodno w 
wysokości 268.842,00 zł. Część z tej kwoty została przesunięta na zadania, które były konieczne do 
zrealizowania, natomiast kwotę 251.000,00 zł wprowadziliśmy do budżetu po stronie wydatków w 
rozdziale 75023, czyli jest to urząd gminy, w § 4300 jako wprowadzenie po stronie wydatków tej 
kwoty, aby było to przeznaczone w przyszłości na zadania, które będziemy musieli zrealizować. 
Poinformowała, że w tej uchwale, która będzie procedowana za chwilę, jest kwota 120.000,00 
przekazana z tego rozdziału, czyli zmniejszony jest rozdział 75023 w § 4 300 jest minus 120.000,00 i 
przeznaczony on jest na infrastrukturę sanitarną wsi, czyli do zabezpieczenia środków, abyśmy mogli 
uczestniczyć w projektach realizowanych z aglomeracją, chodzi tutaj głównie o kanalizację wsi. 
20.000,00 natomiast zostało przeznaczone na wydatki związane z opracowaniem dokumentacji, która 
będzie dotyczyła zadania Poprawy efektywności energetycznej budynku w gminie Zagrodno. Ogólnie 
wartość tego zadania wynosi ponad 2.748.000,00. Z tego wpływ dotacji, jaką otrzymamy w roku 
następnym, to będą 2.051.127,71 zł., nasza wkład własny w całości zadania jest to 697.700,02 zł.  
Z tego w tym roku właśnie te 20.000,00 zł, które musimy pokryć, aby zrobić dokumentację, zostało 
właśnie z tych środków, które wcześniej były zabezpieczenie w kwocie 251.000,00 przeznaczone na 
te cele, które realizujemy. Są to środki, które wykorzystujemy sobie w momencie, kiedy są nam 
potrzebne na wyższe cele.  
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Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że jeżeli chodzi remont pokoju zastępcy wójta to takiego 
remontu nie było. Zostały zakupione natomiast meble do tego biura, ponieważ nie było tak naprawdę 
biura sekretarza gminy. Natomiast tabliczkę z nazwiskiem pani sekretarz odnaleźliśmy przy biurze 
skarbnika. Więc, gdzieś sekretarz, czy zastępca wójta musi urzędować, pracować, przyjmować 
interesantów i do tego biura, które znajduje się wiz awi biura wójta, zostały zakupione meble. Zakup 
tych mebli kosztował 3900 zł. Jeżeli chodzi o pytanie trzecie, ilu wójt zwolnił pracowników? 
Odpowiedział, że wypowiedział dla jednej pani umowę na normalnych warunkach, z zachowaniem 
wszystkich praw, które przysługują. 
 
Radny Jan Kotylak zapytał czy będzie zatrudniony informatyk w gminie? Czy będzie specjalista do 
spraw podatkowo- finansowych i czy będzie ktoś do spraw promocji? Zapytał również, czy gmina  
w jakiś sposób się przygotowuje się na zjawiska pogodowe – nawałnice, jak te z przed kilku, które 
nawiedziły Górny Śląsk. Pytając o przygotowanie, ma na myśli, czy straż pożarna ma jakieś 
rozszerzone dyżury w takim okresie? Wtedy, kiedy wiadomo, że no prawie jest pewne, że coś się 
będzie działo. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że w sprawach kadrowych odpowie pani wójt?  
 
Z-ca Wójta Beata Łuckiewicz-Kropska odpowiedziała, że zostały ogłoszone 3 nabory. Na stanowisko 
naczelnika wydziału finansowo-podatkowego, na stanowisko do spraw promocji oraz na stanowisko 
informatyka. Poinformowała, że osoby takie czy stanowiska takie funkcjonowały do tej pory w 
gminie. Natomiast jeżeli chodzi o informatyka i o stanowisko do spraw promocji, to były osoby 
zatrudnione albo na umowę zlecenie, albo były podpisywane umowy cywilnoprawne z firmą. Więc 
jeżeli mówimy tutaj o kosztach, to na pewno będą one porównywalne, o ile nie mniejsze niż do tej 
pory. Jeżeli chodzi o naczelnika wydziału finansowo podatkowego, to taka osoba jest potrzebna w 
gminie gdyż nie ma głównego księgowego, więc to też będzie osoba, która będzie głównym 
księgowym jednostki, czyli urzędu gminy. Bo wiadomo, Pani skarbnik jest głównym księgowym 
budżetu, czyli budżetu całej Gminy. Poinformowała, że zmieniony został regulamin organizacyjny 
dostosowany do aktualnych potrzeb te stanowiska czy do spraw promocji, informatyka są ujęte już w 
nowym regulaminie. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn poinformował, że zderzamy się z różnymi sytuacjami i tutaj, jeżeli mówimy o 
zatrudnianiu na przykład informatyka czy człowieka kogoś od promocji? Tak, no to była firma, która 
obsługiwała gminę Zagrodno, ale zostało rozwiązane, podpisane porozumienie w 28 chyba kwietnia 
czy 26 z tą firmą, która miała umowę do końca roku, zostało podpisane między firmą a panią wójt. 
Firma przestała dla nas świadczyć usługi, więc musimy sobie z tym jakoś poradzić i stąd się bierze to, 
że zatrudniamy tą osobę czy też inną osobę. To nie jest tak, że my sobie zwolniliśmy. Czy chcemy 
nagle kogoś zatrudniać, bo przyszedł nowy wójt, nowy zastępca i sobie tam chcą nas zatrudniać ludzi 
nie po prostu potrzeba jest taka. I dlatego są takie działania. Tak tutaj trzeba też powiedzieć, że w 
księgowości 3 osoby są na zwolnieniu lekarskim. Cały czas jest to wyrwa i tą wyrwę też musimy jakoś 
zasypywać. Urząd musi funkcjonować. Spraw nie ubywa. A przybywa. 
 
Radna Halina Pawlus zgłosiła, że trzeba zabezpieczyć budynek po byłym młynie w Uniejowicach bo 
zagraża bezpieczeństwu poruszających się tam mieszkańców. Zgłosiła również potrzebę wycięcia 
krzaków na szlaku turystycznym. 
Wójt Piotr Janczyszyn odniósł się do pytania pana radnego Kotylaka o kataklizmy, że jeżeli przychodzi 
kataklizm, jakaś mocna nawałnica, to nie jesteśmy się w stanie przed tym obronić. Oby nas nigdy nie 
dotykały takie kataklizmy. Natomiast rozmawiałem z panem inspektorem Bańką. Pytałem tu pod 
kątem powodzi, jakiś połamanych drzew, takich tych łatwiejszych spraw, które możemy ogarniać, to 
jesteśmy zabezpieczeni. Jednostki nasze OSP są w każdej chwili w pogotowiu. 
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Radny Marcin Karasiński zapytał czy prawdą jest to, że między styczniem a kwietniem zostały 
wypłacone nagrody pracownikom, którzy obecnie są na zwolnieniach lekarskich na L4.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn poprosił o odpowiedź panią Skarbnik. 
 
Skarbnik Gabriela Światkowska odpowiedziała, że od stycznia do kwietnia zostały wypłacone 5 
osobom nagrody w wysokości ponad 150.000,00 zł dla 5 osób. Poinformowała, że jeśli ktoś tutaj po 
domaga się jakiś jeszcze oszczędności, to wystarczy, że tylko nie będziemy dawać tak wysokich 
nagród, ani ja nie zamierzam, ani pan wójt tego robić, bo tutaj były przesadne te nagrody. Mamy już 
oszczędności z każdym miesiącem jeśli tutaj pracujemy.  
 
Radny Marcin Karasiński zapytał czy nie wie pani skarbnik na jakiej podstawie zostały te nagrody 
udzielone? Czym się, Ci pracownicy wykazali?  
 
Skarbnik Gabriela Światkowska odpowiedziała, że jest to bardzo ogólnie napisane. Faktem jest to, że 
tak ogromnych kwot nie widziała jeszcze wydanych na nagrody w ciągu 4 miesięcy dla 5 osób. A 
Urząd Zagrodno nie składa się tylko z 5 pracowników.  
 
Radny Bogusław Kamiński zapytał kiedy został zmieniony ten arkusz organizacyjny urzędu, czy jest 
on już na BIP-ie czy? Kiedy ten BOP będzie funkcjonował tak jak powinien, kiedy te wszystkie 
informacje będą zamieszczane. I jaki jest teraz stan etatowy urzędu?  
 
Z-ca Wójta Beata Łuckiewicz-Kropska odpowiedziała, że regulamin organizacyjny, został zmieniony 
18 czerwca. Nie jest jeszcze na BIP-ie, dzisiaj będzie dodany. Stan zatrudnienia na chwilę obecną jest 
taki jak było, oprócz tych pracowników, którzy przebywają na zwolnieniach lekarskich. Jeszcze do tej 
pory nie zatrudniliśmy nikogo na umowę o pracę, ogłosiliśmy konkursy dopiero.  
 
Radny Bogusław Kamiński zapytał jaki jest zatrudnienia obecny? 
 
Z-ca Wójta Beata Łuckiewicz-Kropska odpowiedziała, że na pewno jest poniżej 25 w przeliczeniu na 
pełny etat, bo taką informację dajemy też do PFRON-u. Jeżeli chodzi o zwolnienie ze składek PFRON-
owskich. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zwrócił radnym uwagę żeby interpelacje, zapytania i 
wnioski były składane w formie pisemnej, a jeżeli nie są żeby pytania zadawać w sprawach różnych. 
 
 

4. Przyjęcie sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 
Zdrowia w Zagrodnie za 2023 r. oraz podjęcie uchwały w 
sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 rok. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że sprawozdanie oraz projekt uchwały  
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Zagrodnie za 2023 rok został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Finansów, 
Infrastruktury Gminy, Planowania na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. i otworzył dyskusję. W 
związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
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Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:16 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:16 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:16 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:16 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:16 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:16 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:16 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:16 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:16 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:16 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:16 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:16 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:16 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:16 

 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.20.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie zatwierdzenia 
rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Zagrodnie za 2023 rok 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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5. Podjęcie uchwał: 
 

1/ w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 
przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym 
kończą 6 lat, 
  
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt 
tej uchwały na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. i otworzył dyskusję.  
 
Radny Sebastian Faryniarz zapytał jaki przychód uzyskujemy z tytułu uiszczania tych opłat i czy jest 
możliwość, aby zwolnić tych rodziców z tych opłat dodatkowych. nadchodzi? Czy my jako radni 
możemy podjąć uchwałę, żeby całkowicie zwolnić rodziców. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że to jest wola rady czy zwolnić wszystkich rodziców z kosztów. 
Te koszty są z każdej strony, jak będziemy ze wszystkiego wszystkich zwalniać to będziemy musieli 
znaleźć środki budżetowe, żeby to uzupełniać. 
 
Radny Sebastian Faryniarz stwierdził, że nie mamy w uzasadnieniu jaka to jest to kwota. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn to jest kwota 15 zł miesięcznie. 
 
Radny Sebastian Faryniarz uważa i wnioskował by, aby zwolnić rodziców z takiej kwoty.  
 
Radny Jan Kotylak stwierdził, że z doświadczenia wie, że jeżeli idzie o takie, powiedzmy jakieś drobne 
kwoty, które ponoszą rodzice dzieci szkolnych i przedszkolnych, to one nikomu nie przysparzają 
problemów i nie podnoszą znacząco kosztów życia. Ale wtedy, kiedy coś jest całkowicie za darmo, to 
wszyscy deklarują udział i większość z tego nie korzysta i to są po prostu pieniądze wyrzucone w 
błoto. Symboliczna opłata mobilizuje w jakiś sposób ludzi, którzy ją ponoszą do tego, żeby z tego 
rzeczywiście skorzystać. I, że nie byłby za tym, żeby zwalniać z takiej z takiej drobnej opłaty.  
 
Radny Stanisław Olechowski poinformował, że projekt uchwały był tematem obrad ostatniej komisji 
budżetu. Wzrost o tych 14 groszy, który wynika ze współczynnika inflacyjnego, a nie jest to znaczącą 
opłatą dla mieszkańców, bo to są godziny ponadwymiarowe, które dziecko zostaje w przedszkolu. W 
związku nie ma powodów, aby zmniejszać tą stawkę do złotówki, bo taka wcześniej obowiązywała. 
Wzrost 14 groszy to nie jest żaden wzrost. To jest wzrost  około 15 zł.  
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem przedszkolnym do 
końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:21 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
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Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 
Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:21 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:21 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:21 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:21 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:21 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:21 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:21 

8 Sebastian Faryniarz Wstrzymał się 21.06.2024 09:21 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:21 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:21 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:21 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:21 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:21 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:21 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta większością głosów: 13 głosów „za” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.21.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 
wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

2/ w sprawie powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Zagrodnie, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni wraz z materiałami otrzymali 
projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Zagrodnie, 
i że Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa 
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Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. 
Następnie otworzył dyskusję i w związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie powołania Rady Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w 
Zagrodnie 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:22 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:22 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:22 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:22 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:22 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:22 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:22 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:22 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:22 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:22 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:22 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:22 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:22 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:22 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:22 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki ogłosił, że uchwała 
została podjęta jednogłośnie: 14 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.22.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie powołania Rady 
Społecznej przy Gminnym Ośrodku Zdrowia w Zagrodnie 
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3/ w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z 
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych 
warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 
rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług, 
  
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w 
sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia 
od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i 
zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych 
usług i że Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. 
Następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania oraz 
odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania oraz 
szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 
rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:23 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:23 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:24 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:23 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:23 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:24 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:23 
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7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:23 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:23 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:23 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:24 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:23 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:23 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:23 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:23 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 14 
głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.23.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie określenia 
szczegółowych warunków przyznawania oraz odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług 
sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

4/ w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Zagrodno na lata 2024 – 2026, 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zagrodno na lata 2024 – 
2026 i że Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa 
Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. 
Następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy 
Zagrodno na lata 2024 – 2026 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:24 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:25 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:25 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:25 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:25 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:25 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:25 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:25 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:25 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:25 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:25 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:25 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:25 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:25 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:25 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie:  
14 głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.24.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny dla Gminy Zagrodno na lata 2024 – 2026 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

5/ w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie 
Zagrodno na lata 2024 – 2027, 

Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 
Doznających Przemocy Domowej w Gminie Zagrodno na lata 2024 – 2027 i że Komisja Oświaty, 
Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej, Sportu, Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. Następnie otworzył 
dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie Zagrodno na lata 2024 – 2027 
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Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:26 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:26 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:26 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:26 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:26 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:26 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:26 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:26 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:26 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:26 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:26 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:26 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:26 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:26 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:26 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 14 
głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.25.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 
Domowej w Gminie Zagrodno na lata 2024 – 2027 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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6/ w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu 
Usług Komunalnych w Zagrodnie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy  
w Zagrodnie nadwyżki środków obrotowych za rok 2023, 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały  
w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych  
w Zagrodnie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy w Zagrodnie nadwyżki środków obrotowych za 
rok 2023 przez sesją poprosił o krótkie omówienie projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gabriela Świadkowska poinformowała, że dnia 9 lutego 2024 roku Kierownik Zakładu Usług 
Komunalnych w Zarodnie zwrócił się z prośbą o zwolnienie zakładu budżetowego z obowiązku wpłaty 
nadwyżki środków obrotowych w kwocie 9.383,59 zł powstałej na koniec roku 2023 do budżetu 
gminy Zagrodno. Jest przygotowany projekt uchwały i w uzasadnieniu jest napisane, że samorządowy 
zakład budżetowy, więc obowiązany jest na podstawie art. 15 ust. 5 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 
roku o finansach publicznych do wpłaty do budżetu jednostki samorządu terytorialnego, nadwyżki 
środków obrotowych ustalonych na koniec okresu sprawozdawczego, chyba że organ stanowiący 
jednostki samorządu terytorialnego postanowi inaczej. Organ stanowiący jednostki samorządu 
terytorialnego może zatem zdecydować o niewpłaceniu przez samorządowy zakład budżetowy 
nadwyżki środków obrotowych. Zakład Usług Komunalnych wypracował nadwyżkę środków 
obrotowych w roku 2023 w wysokości 9.383,59 zł, zwrócił się do wójta, o zwolnienie z obowiązku 
wpłaty. Wobec powyższego Wójt Gminy Zagrodno wnioskuje o pozostawienie nadwyżki środków 
obrotowych do dyspozycji zakładu budżetowego, który to w piśmie przedstawił, że zamierza te środki 
przeznaczyć na realizację statutowych zadań zakładu.  
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki otworzył dyskusję. 
Radny Stanisław Olechowski stwierdził, że to jest normalna procedura przy tego typu zakładach 
budżetowych, zwracając nadwyżkę środków obrotowych, dajemy szansę zakładowi na to, żeby działał 
sukcesywnie, żeby nie przynosił strat, bo wszystkie straty jakie będą wynikały z działalności zakładu 
usług komunalnych, to będą naszymi stratami. W związku z tym zawsze tak było, że nadwyżka 
środków obrotowych była zwracana. Odkąd pamiętam to w granicach było 8 do 13000, taki był mniej 
więcej wypracowany zysk, jeden rok był szczegółowy, w którym było 12800 zł. straty, ale to było 
wtedy, kiedy dla zakładu usług komunalnych został nałożony podatek, który w następnym roku 
budżetowym rada gminy, ówczesna rada gminy, ten podatek zdjęła. Nie widzę żadnych przeszkód, 
żeby te środki wróciły na działalność statutową o czym powiedziała pani skarbnik. 
 
Przewodniczący rady zamknął dyskusję i zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu 
Usług Komunalnych w Zagrodnie z obowiązku wpłaty do budżetu Gminy w Zagrodnie nadwyżki 
środków obrotowych za rok 2023 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:30 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 
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Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:30 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:31 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:30 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:30 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:30 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:30 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:30 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:30 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:30 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:30 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:30 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:30 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:30 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:30 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 14 
głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.26.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie zwolnienia 
samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Usług Komunalnych w Zagrodnie z obowiązku 
wpłaty do budżetu Gminy w Zagrodnie nadwyżki środków obrotowych za rok 2023 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

7/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno, 
  
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno i że Komisja Budżetu, 
Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na 
posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag 
zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:31 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 
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Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:31 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:31 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:31 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:31 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:31 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:31 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:31 

8 Sebastian Faryniarz Wstrzymał się 21.06.2024 09:31 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:31 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:31 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:31 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:31 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:31 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:31 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została podjęta większością głosów: 13 głosów „za” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.27.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zagrodno 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

8/ w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok, 
  
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały  
w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok i że Komisja Budżetu, Finansów, 
Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na posiedzeniu  
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w dniu 17 czerwca 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag zarządził 
głosowanie. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie zmiany budżetu Gminy Zagrodno na 2024 rok 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:32 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 13 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 1 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:32 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:32 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:32 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:32 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:32 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:32 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:32 

8 Sebastian Faryniarz Wstrzymał się 21.06.2024 09:32 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:32 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:32 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:32 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:32 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:32 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:32 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została podjęta większością głosów: 13 głosów „za” i 1 głos „wstrzymujący się”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.28.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie zmiany budżetu 
Gminy Zagrodno na 2024 rok 
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6. Raport o stanie Gminy Zagrodno za 2023 rok: 
  

1) debata nad raportem, 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki przedstawił procedurę debaty nad raportem o stanie 

gminy: 

1. Wójt co roku do dnia 31 maja przedstawia radzie gminy raport o stanie gminy. 
2. Raport obejmuje podsumowanie działalności wójta w roku poprzednim, w szczególności 

realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady gminy i budżetu obywatelskiego. 
3. W debacie nad raportem o stanie gminy mogą zabierać głos mieszkańcy gminy. 
4. Informacja przewodniczącego Rady Gminy o terminie sesji, na której zostanie przedstawiony 

raport o stanie gminy została opublikowana w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Zagrodno w 
dniu 13 czerwca 2024 roku oraz wywieszona na tablicy ogłoszeń w budynku Urzędu Gminy. 

5. Zgłoszenia mieszkańców do udziału w debacie poparte podpisami co najmniej 20 osób można 
było składać do dnia 20 czerwca 2024 roku do godziny 14.00 w sekretariacie Urzędu Gminy. 

 
Przewodniczący rady poinformował, że do dnia 20 czerwca 2024r. do godziny 14.00 nie zgłosił się 

żaden mieszkaniec gminy chętny zabrać głos w debacie i w związku z tym głos w debacie będą 

zabierali radni bez ograniczeń czasowych. 

Po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy zostanie przeprowadzone głosowanie nad 

udzieleniem Wójtowi wotum zaufania. 

 

Przewodniczący otworzył debatę nad raportem o stanie Gminy Zagrodno za 2023 rok.  

 

Radny Stanisław Olechowski: W poprzedniej kadencji nie udało nam się opracować uchwały 
dotyczącej raportu o stanie gminy. To znaczy tego, co tam w tym raporcie ma być. Myślę, że w tej 
kadencji i to w najbliższym czasie, być może zaraz po wakacjach będziemy już pracować pełną parą, i 
nad takim projektem uchwały się pochylimy, żeby mieć tą uchwałę, która będzie wtedy spinać  te 
wszystkie informacje dotyczące naszej gminy. Każdy raport wtedy według tego schematu 
opracowany będzie można nałożyć jeden na drugi po sobie i będziemy widzieli, co się zmieniło za 
dany rok naszego funkcjonowania. To jest bardzo ważna rzecz. Nie ukrywam, że taki projekt uchwały 
już jest przygotowany i on już odbył tak jakby taką debatę poprzedniej Radzie gminy. A niemniej 
jednak trzeba będzie skierować do wszystkich radnych jeszcze raz. Ten dokument, który był 
procedowany przez radę. A więc tak komisja budżetu w dniu 17 czerwca procedowała ten projekt 
uchwały i przeprowadziła dyskusję i debatę nad raportem o stanie gminy. Tak jeszcze powiem, że tak 
nie jest najgorzej zrobiony ten raport. Pewnie będą poprawki odnośnie według wzoru tego, który 
mamy opracowany w projekcie uchwały. Taki wniosek wystosowała komisja budżetu, pozwolę go 
przedstawić. Komisja budżetu wnioskuje o nieudzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno 
za rok 2023 z powodu utraty zaufania polegającego na błędnej realizacji uchwały Rady Gminy 
Zagrodno w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta gminy, czym narażono na straty budżet gminy 
Zagrodno na łączną kwotę 11.375,00 zł brutto oraz Wójt Gminy Zagrodno została ukarana przez WSA 
we Wrocławiu, jak również przez NSA we Wrocławiu, karami grzywny, w sumie było 11 na łączną 
kwotę 10.100,00 zł, które zostały pokryte z budżetu gminy Zagrodno, pomimo że kary były nałożone 
personalnie. Wobec powyższego wniosek komisji budżetu jest zasadny. Zmieniono termin wyborów, 
przesunięto z okresu jesiennego na wiosenny. Czyli ewidentnie się wskazuje, że każde wotum 
zaufania i każde absolutorium udziela się i debatuje się nad poprzednią kadencją i nad poprzednim 
wójtem. Jeżeli to jest ten sam wójt, który przechodzi na następną kadencję, a więc gdyby to było tak, 
w naszym przypadku to nie widziałbym przeszkód, żeby nad tym debatować. Natomiast no nie, jeżeli 
mamy całkowicie zmianę wójta, to wydaje mi się, że debatowanie, a szczególnie podejmowanie 
uchwały o wotum zaufania dla wójta. No nie ma to sensu w mojej ocenie. Bo zatraca się, powiedzmy, 
ideę tego wotum zaufania. To jest tak, jak jest ze znakami drogowymi. Jeżeli jest nadmierna ilość 
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znaków i są zakazy, a już wiemy, że ten zakaz nie będzie przynosił skutków, to nie ma sensu stawiać 
kolejnych, bo tylko pomniejszajmy rolę tych zakazów. Nie ma potrzeby tak naprawdę dyskutowania 
nad wotum zaufania na podstawie raportu o stanie gminy za poprzednią kadencję, a szczególnie za 
poprzedni rok, gdy już tego człowieka nie ma. Ale natomiast jest i to powiem, znowu jest skutek 
prawdy. Panie mecenasie, no muszę się odnieść za Pana, bo ja jestem przy głosie jest skutek prawny, 
gdyby tak się zdarzyło, że wójt nie otrzymuje w następnym roku za rok 2024 wotum zaufania i ma  
2 kolejne lata jakby no nie jest mocy uchwały ma 2 kolejne lata, które nie otrzymał wotum zaufania, 
co wcale jego nie dotyczyło. Całkowicie nie dotyczyło. Bo cały okres od 1 stycznia do 31 grudnia 23 
roku kto inny był włodarzem. No i jest to obarczone wadą prawną, no i jeżeli tak będzie, to wójt 
będzie musiał, podjąć czynności prawne, żeby obronić swego stanowiska. To jest tak troszeczkę 
zagmatwane może, ale niestety, taka jest prawda. Wniosek jest złożony, komisja wnioskuje o nie 
udzielenie wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno. 

Radny Marcin Karasiński odniósł się ogólnie do raportu, że jeśli ktoś chce tam przeczytać dobre 
rzeczy, to przeczyta. Jeśli chce przeczytać złe rzeczy też takie znajdzie, ale tutaj troszeczkę zmienię 
temat odnośnie tego, co tutaj pan Stanisław mówił. Nie byłem wtedy radnym, ale przez całą 
poprzednią kadencję obserwowałem, oglądałem debatę na temat raportu i wniosek, jaki wyciągam  
z tego, że bardziej państwo skupialiście się nad formą techniczną tego raportu, aniżeli nad 
rzeczywistym stanem gminy. Dlatego tutaj wniosek pana Stanisława popieram i uważam, że wspólnie 
powinniśmy ustalić kryteria, według których będziemy w przyszłości taki raport będzie nam 
przedstawiany.  

Radny Bogusław Kamiński. W raporcie przedstawiony był program profilaktyki rozwiązania 
problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii. W sprawozdaniu z prowadzenia tego 
programu brak jest informacji na temat działań profilaktycznych odnośnie narkomani.  
W sprawozdaniu z wykonaniu budżetu na ten cel przeznaczono 1000 zł. Środki te nie zostały 
wydatkowane. Nie wiem, jak to jest możliwe w obecnych czasach, żebyśmy nie zajmowali się tym 
tematem i żeby temat narkomanii nie był poruszany. Ponadto jest tam szczegółowe rozliczenie 8000 
zł. Natomiast kwota 40000 zł jest wrzucona do wspólnego worka. Także trudno jest ocenić, na co 
konkretnie te pieniądze zostały wydane i czy zostały wydane racjonalnie. 500 zł zostało wydane 
przynajmniej zaplanowane na przemoc w rodzinie, czy jest to kwota adekwatna do problemu też bym 
się nad tym zastanawiał. Fakt, że pieniądze te zostały wydane na prowadzenie zespołu 
interdyscyplinarnego. Odnośnie szkół jest temat dowozu dzieci autobusami. Rada gminy podjęła 
uchwałę o likwidacji szkolnych autobusów. Tak mi się wydaje, że od dnia do dzisiejszego mieszkańcy 
nie wiedzą, jaki był powód tej likwidacji, czy było to racjonalne? Chciałbym, żeby to było 
ustosunkowanie się do tego i rozliczone w latach jak obecnie wygląda to finansowo. Wiem, że 
nauczyciele nie są zadowoleni z tego faktu, że nie posiadają swoich autobusów, bo obecnie w każdej 
sytuacji muszą zwracać się do przewoźnika i tych autobusów nie ma. Są organizowane konkursy, 
wycieczki i są problemy później z tym związane, że dzieci mają jakiś utrudniony problem dojazdu na 
te konkursy. Ponadto w trakcie kampanii wyborczej też były zgłaszane przypadki, że ta autobusy nie 
dojeżdżają we wszystkie miejsca, które obecnie są, że dzieci są dowożone do autobusu. To też jest 
jakąś dziwną sytuacją. Także prosiłbym, żeby ta sytuacja była unormowana, żeby w następnym 
raporcie było to zawarte. I zastanowienie się też, czy nie warto by było jednak, żeby gmina posiadała 
autobus szkolny. Wiem, że to wiąże się to z finansami, ale trzeba by było ten temat rozważyć. Co do 
inwestycji chodnik Zagrodnie. Są zgłoszenia od mieszkańców, że jest problem z tym chodnikiem. 
Mieszkaniec, który akurat były mapą sesję przy tym chodniku i na jego posesji jest najdłuższy odcinek 
tego chodniku twierdzi, że te przepusty są nie, nie, nie są adekwatne, nie, nie posiadają 
odpowiedniego przekroju, żeby tą wodę odprowadzić, szybko się zapychają. A poza tym sposób 
wykonania przy jego posesji podbudowy pod ten chodnik powoduje, że wszystkie śmieci lecą na jego 
ogrodzenie. Jest to tak zrobione, że ma utrudnione sprzątnięcie tych śmieci. W raporcie też jest 
przejście w Łukaszowie. Jest na to przeznaczone pieniądze, przesunięte zostały środki na ten cel. Tak 
się zastanawiam, ile to już razy i jak długo to już trwa te przejście. Następny temat - temat promocji. 
Promocja w gminie na ten cel było przeznaczone 130.000,00 zł. Wydano 117. Nie wiadomo na co te 
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pieniądze wydano konkretnie. W sprawozdaniu z realizacji budżetu jest to ogólnie wrzucone do 
jednego worka czy stać nas na wyrzucanie takich pieniędzy na promocję? Moim zdaniem nie, są inne 
potrzebniejsze tematy do załatwienia, jak każdy mówi, jest ich bardzo dużo. Jak wójt twierdzi, nie 
możemy wydawać pieniędzy na rzeczy mniej istotne. Co do funkcjonowania urzędu też temat ten nie 
jest poruszony w raporcie. Są jakieś inne jednostki, ile posiadają etatów, jakie pieniądze są w to 
zaangażowane. Na temat akurat urzędu nie ma rozbicia i moim zdaniem też to powinno być w 
raporcie, stan etatowy z rok do roku. Co do pracy urzędu za tamten rok na akurat ja mam bardzo 
dużo uwagi do pracy urzędu za tamten rok. Urząd nie stosował się do obowiązujących przepisów, nie 
stosował się do kodeksu postępowania administracyjnego. Nie stosował się do ustawy o dostępie do 
informacji publicznych. Wydawał decyzje niezgodne z prawem, pomimo tego, że decyzje te były 
uchylane przez samorządowe kolegium odwoławcze, wydawane były podobnie w tym tej samej 
treści. Do dnia dzisiejszego mieszkańcy, którzy w tym i ja, którzy się zwracali o informacje w 
niektórych sprawach nie otrzymali informacji. Za co też urząd był karalny, tak jak wspomniał pan 
radny Olechowski. Nie urząd, tylko organ Wójt. I wydano tak jak tu 11 kar grzywny oprócz tego, że 
został urząd karany. To także sąd wielokrotnie stwierdzał naruszanie prawa, rażące naruszenie 
prawa. Dlatego ja także przychylę się do tego o nie wydanie pozytywnej opinii za ten raport i za tą 
działalności urzędu. 
  
Przewodniczący zapytał czy jeszcze ktoś z radnych chciałby zabrać głos w debacie nad raportem. W 
związku z brakiem chętnych do zabrania głosu w debacie zarządził głosowanie nad podjęciem 
uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno. 
 

2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy 
Zagrodno.  

 
Przewodniczący poinformował, że uchwałę o udzieleniu wójtowi wotum zaufania rada gminy 
podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady Rady Gminy i zarządził 
głosowanie.  
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:50 

Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 
składu 

Miejsce: Świetlica Remizy OSP w 
Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 2 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 9 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 3 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Przeciw 21.06.2024 09:50 

2 Bartosz Kunecki Przeciw 21.06.2024 09:50 

3 Stanisław Olechowski Przeciw 21.06.2024 09:50 
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4 Halina Pawlus Przeciw 21.06.2024 09:50 

5 Anna Senko Przeciw 21.06.2024 09:50 

6 Piotr Siwak Przeciw 21.06.2024 09:50 

7 Sylwester Kuźmiak Przeciw 21.06.2024 09:50 

8 Sebastian Faryniarz Wstrzymał się 21.06.2024 09:50 

9 Marcin Karasiński Wstrzymał się 21.06.2024 09:50 

10 Kamila Halikowska Wstrzymał się 21.06.2024 09:50 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:50 

12 Grzegorz Laszkiewicz Przeciw 21.06.2024 09:50 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:50 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Przeciw 21.06.2024 09:50 

 
Po przeprowadzeniu głosowania przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała 
została odrzucona większością głosów, 9 głosów „przeciw”, 2 „za” 3 „wstrzymujące się”. Bezwzględną 
większością głosów zostało nie udzielone wotum zaufania.  
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.29.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie nie udzielenia 
wotum zaufania Wójtowi Gminy Zagrodno 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania rocznego z wykonania 
budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok oraz podjęcie uchwały 
w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 
Zagrodno za 2023 rok. 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
Gminy Zagrodno za 2023 rok.  
Poinformował, że Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu dnia  
3 kwietnia 2024 r. wydał pozytywną opinię z uwagami o przedłożonym przez Wójta Gminy Zagrodno 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok oraz, że Komisja Budżetu, 
Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały na 
posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag 
zarządził głosowanie. 
 
Głosowania:  
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Głosowanie w sprawie: w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania 
rocznego z wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:52 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:52 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:52 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:52 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:52 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:52 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:52 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:52 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:52 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:52 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:52 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:52 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:52 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:52 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:52 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 14 
głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.30.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w  sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego oraz sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poinformował, że radni otrzymali projekt uchwały w 

sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok i że Komisja 

Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 28 maja 2024r. pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe, 

sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok i wniosła o udzielenie absolutorium 

dla Wójta Gminy Zagrodno za 2023 rok.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu uchwałą nr IX/37/2024 z dnia 12 
czerwca 2024r. pozytywnie zaopiniował wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zagrodno w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Zagrodno za 2023 rok oraz poinformował, że Komisja 
Budżetu, Finansów, Infrastruktury Gminy, Planowania pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały 
na posiedzeniu w dniu 17 czerwca 2024 r. Następnie otworzył dyskusję. W związku z brakiem uwag 
zarządził głosowanie. 
 

Głosowanie w sprawie: w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 
2023 rok 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:53 

Tryb głosowania: Bezwzględna większość ustawowego 
składu 

Miejsce: Świetlica Remizy OSP w 
Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:54 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:54 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:54 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:54 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:54 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:54 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:54 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:54 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:54 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:54 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:54 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:54 
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13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:54 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:54 

 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie: 14 
głosów „za”. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Uchwała Nr IV.30.2024 Rady Gminy Zagrodno z dnia 21 czerwca 2024 r. w sprawie absolutorium z 
tytułu wykonania budżetu Gminy Zagrodno za 2023 rok 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 

8. Przyjęcie protokołów z I, II i III sesji Rady Gminy 
Zagrodnie. 

 
Przewodniczący rady Bartosz Kunecki poinformował, że protokoły zostały wyłożone radnym do 
wglądu przed obradami. Zapytał czy są poprawki, uzupełnienia do tych protokołów? W związku z 
brakiem uwag zarządził głosowania. 
 
Głosowania:  
Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia protokołu z I sesji Rady Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:54 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:54 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:54 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:54 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:54 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:54 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:54 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:54 



28 
 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:55 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:54 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:54 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:54 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:54 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:54 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:54 

 
Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia protokołu z II sesji Rady Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:55 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:55 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:55 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:55 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:55 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:55 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:55 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:55 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:55 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:55 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:55 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:55 
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12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:55 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:55 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:55 

 
Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
Głosowanie w sprawie: w sprawie przyjęcia protokołu z III sesji Rady Gminy Zagrodno 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 21.06.2024 09:55 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Świetlica Remizy OSP w Zagrodnie 

 
Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 
Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jan Kotylak Za 21.06.2024 09:55 

2 Bartosz Kunecki Za 21.06.2024 09:55 

3 Stanisław Olechowski Za 21.06.2024 09:55 

4 Halina Pawlus Za 21.06.2024 09:55 

5 Anna Senko Za 21.06.2024 09:55 

6 Piotr Siwak Za 21.06.2024 09:55 

7 Sylwester Kuźmiak Za 21.06.2024 09:55 

8 Sebastian Faryniarz Za 21.06.2024 09:55 

9 Marcin Karasiński Za 21.06.2024 09:55 

10 Kamila Halikowska Za 21.06.2024 09:55 

11 Bolesław Sobański Za 21.06.2024 09:55 

12 Grzegorz Laszkiewicz Za 21.06.2024 09:55 

13 Bogusław Kamiński Za 21.06.2024 09:56 

14 Beata Raczyńska Nieobecny ------------ 

15 Dawid Kowcz Za 21.06.2024 09:55 
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Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 

9. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił radnych a następnie sołtysów o zgłaszanie 
spraw różnych.  
 
Radny Bogusław zapytał o stan wody stan wody i czy już coś wiadomo na ten temat. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że rozmawiał z panem kierownikiem Karakowskim. I że nie mieli 
żadnej awarii. Mówił, że było to w wyniku odkręcenia pewnie w którejś części hydrantu i to było 
zanieczyszczenie zwykłe. Na poprzedniej sesji podejmowaliśmy uchwałę zwiększającą środki do 
zakładu usług komunalnych w wysokości bodajże 40.000,00 na wymianę podłoża filtrującego. To 
podłoże zostało wymienione, natomiast tam są 2 takie filtry, 2 podłoża no przy pracach, które były z 
wymianą tego podłoża, okazało się, że to drugie jest w niewiele lepszym stanie i też należałoby to 
niebawem wymienić. No i będziemy pewnie musieli się nad tym tematem pochylić. Żebyśmy mieli 
naprawdę pewność, że z wodą nic złego się nie dzieje.  
 
Radny Bogusław Kamiński zadał pytanie na temat autobusów, który pojawił się w internecie. Sam 
urząd zamieścił informację trochę niefortunną. Także chciałbym, żeby się ktoś do tego odniósł, żeby 
mieszkańcy wiedzieli konkretnie, o co chodzi.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn przeprosił za pojawienie się trochę niefortunnej informacji, że zostają 
zawieszone przewozy gminne. Nie przewozy gminne, tylko nasz bus, który jeździł codziennie, woził 
dzieci do szkoły, a później świadczył te usługi transportowe dla mieszkańców z poszczególnych wsi. 
Kierowca no uległ wypadkowi. Pan Bogdan jest na zwolnieniu lekarskim. To wykluczyło te nasze 
usługi. Bus nie będzie jeździł do czasu, do kiedy pan Bogdan nie wróci z chorobowego. Pozostałe 
kursy, czyli te autobusy, które jeżdżą po terenie gminy Zagrodno, jeżdżą bez zmian.  
 
Radna Halina Pawlus zgłaszała już za tamtej kadencji, że autobus dojeżdża do garbatego mostu, a na 
kolonie już nie i prosi żeby autobus od września też jeździł na kolonię. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że będzie to możliwe, ale dopiero wtedy, jak będzie nowe 
rozdanie i będziemy ustalali nową trasę przyjazdu autobusów. W tej chwili te przejazdy są 
realizowane przez powiat złotoryjski i Urząd Marszałkowski z dofinansowaniem gminy Zagrodno, bo 
Gmina Zagrodno zabezpieczała wkład własny. Gmina Zagrodno ustalała trasę przejazdu tych 
autobusów, jest ta trasa ustalona taka jaka jest, no i teraz autobusy tak będą jeździły. Jeżeli kierowcy 
będą chcieli jechać po innej trasie, to pewnie mogliby pojechać i te panie zabrać. Natomiast nikt im 
za to nie zapłaci, dla firmy, która świadczy takie usługi. Z doświadczenia wiem, że nie pojadą tam 
gratisowo, tylko będą trzymali się tych tras, które są ściśle ustalone, więc takie problemy, o których 
pani mówi, myślę, że możemy rozwiązać, ale dopiero przy nowym rozdaniu, przy nowe pisanej 
umowie, wtedy możemy zmienić ewentualnie trasę dla autobusu. Tylko musimy też wiedzieć, że 
każde rozszerzenie tej trasy będzie nam się wiązało z jakimiś większymi kosztami. Być może będzie 
dofinansowanie, tego tej chwili nie wiemy? Poczekajmy i wróćmy do tematu za chwilę. Jestem jak 
najbardziej na tak, bo wiem, że ten problem w gminie Zagrodno istnieje i że to jest wielkie 
utrudnienie, zwłaszcza dla osób starszych, które nie mają środka lokomocji swojego, a nie mają 
nikogo bliskiego, który mógł by im pomóc w tym dojeździe czy do lekarza, czy też do sklepu.  
 
Radny Bolesław Sobański poinformował, że wpłynęło do niego pismo od mieszkanki Modlikowic, 
która zwróciła się z prośbą o usunięcia gałęzi na drogach gminnych o numerach 375/1 oraz 376, a 
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także na drogach śródpolnych numer 322, 302, 312, 290 utrudniają one przejazd maszyn rolniczych, 
kombajnów.  
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił, żeby na sesji nie używać imion i nazwisk a 
wskazywać jedynie numery budynków.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że trzeba będzie podjechać na te wymienione działki i zobaczyć, 
co to są za gałęzie, na jakiej wysokości i postaramy się jakoś to pousuwać.  
 
Radny Dawid Kowcz powiedział, zbliża się okres żniw, a na drodze 947 mamy no dość duże 
zakrzaczenie, które można by było to przyciąć. Były czyszczone takie przepusty, kratki pomiędzy jakby 
posesją numer 1 a numer 3 i tam prawdopodobnie pan wójt był, tam jest obsunięcie przy tej jednej 
dosyć mocno i jest asfalt podmyty prosił o jakieś zabezpieczenie tego żeby się nic złego nie 
wydarzyło. 
 
Radny Marcin Karasiński zapytał czy istnieje możliwość porozumienia się z PKP w sprawie remontu 
łącznika pomiędzy drogą wojewódzką na wysokości za stacją w Zagrodnie za osiedlem w stronę 
Łukaszowa jest taki dwumetrowy pas, jest dziurawy, trzeba go omijać. Poprawiłoby to przede 
wszystkim bezpieczeństwo, ale też komfort zjazdu, wjazdu na którąś z tych dróg.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn zapytał czy chodzi konkretnie o ten zjazd z drogi wojewódzkiej w lewo na 
drogę gminną. Odpowiedział, że nie wiem czy tu jest problem PKP, czy to jest pas drogi wojewódzkiej 
i ja pamiętam te czasy, bo kiedy robiliśmy tą drogę na Łukaszów wiem, że chcieliśmy zrobić to 
wpięcie. Natomiast wojewódzki zarząd dróg postawił nam takie warunki, że odstąpiliśmy od tego. Za 
samą zgodę na przyłączenie się do drogi wojewódzkiej była tam już nie pamiętam jaka kwota ale to 
było wtedy naprawdę bardzo dużo i myśmy odstąpili od tego i myślę, że to nie jest problem PKP, 
tylko musielibyśmy wystąpić chyba do DSDiK a działka jest PKP, ale spróbujemy odświeżyć temat i 
zobaczymy, co nam się uda załatwić. 
 
Radny Marcin Karasiński poruszył temat szamba przy budynku 117 w Olszanicy w którym znajdują 
się mieszkania socjalne należące do Gminy, z którego wylewają się zanieczyszczenia na działkę 
sąsiednią, żeby podjąć jakieś działania w tej sprawie. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że temat jest historyczny i poprosiłem pana Mateusza, żeby 
skierował się do pana kierownika ZUK-u, żeby zrobił rozpoznanie cenowe ile kosztowałby nas taki 
zbiornik bezodpływowy 12 metrowy. Sprawa jest w trakcie analizy, co możemy zrobić, co tam trzeba 
kupić i ile nas to będzie kosztowało.  
 
Radna Kamila Halikowska chciała się dowiedzieć czy jakieś czynności zostały poczynione w sprawie 
skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 328 w Brochocinie.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn poinformował, że w tej sprawie prowadzi postępowanie inspektor, poprosił 
naczelnika Słoninę o przedstawienie informacji.  
 
Naczelnik Jarosław Słonina poinformował, że Główny Urząd Nadzoru Budowlanego podtrzymał 
decyzję Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego odnośnie wykonania przez Wody Polskie 
ekspertyzy dotyczącej uszkodzeń. Natomiast gmina jest tutaj podana do wiadomości. Nie jesteśmy 
stroną w tym postępowaniu. My to monitorujemy na naszą prośbę zostało to zrobione, natomiast to 
nie jest, że tak powiem po naszej stronie.  
 
Radna Kamila Halikowska zapytała, jakie mamy możliwości, żeby zadziałać jednak coś w tym 
kierunku?  
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Naczelnik Jarosław Słonina odpowiedział, że my nie możemy działać na nie swoim mieniu, ogólnie 
rzecz biorąc, dopiero po wykonaniu tej ekspertyzy przez wody polskie, jeżeli się nie odwołają od 
decyzji Głównego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego będzie można cokolwiek powiedzieć.  
 
Radna Kamila Halikowska zgłosiła brak oświetlenia w Brochocinie pod numerami 35h, 35i, 35G, 
poinformowała, jest tam bardzo ciemno, żeby znaleźć rozwiązanie żeby postawić tam dodatkowe 
oświetlenie. 
 
Naczelnik Jarosław Słonina odpowiedział że wiemy o tym problemie, natomiast to nie jest grunt 
gminy. Jest on bodajże KOWR-u, jest tam postawiona jedna lampa hybrydowa na naszym terenie 
pozostałych lamp nie postawimy na nie swoim terenie. Ogólnie rzecz biorąc, była tam kiedyś linia na 
powietrzna czy też linia oświetleniowa są słupy, natomiast to nie należy do gminy. Gmina tutaj nie 
może posadowić tych oświetleń, dopiero jakbyśmy przejęli te grunty, tylko znowu zasadność 
przejęcia gruntów trzeba rozważyć. Natomiast znamy ten problem. 
 
Radna Kamila Halikowska stwierdziła że w dwudziestym pierwszym wieku nie może być takiej 
sytuacji, że ludzie ze względu na to, że mieszkają w takim miejscu, a nie innym, żyją w totalnej 
ciemności. Poinformowała również że dojazd do tych posesji jest utrudniony, że jest nieutwardzona i 
jest niebezpiecznie, jest nierówno i że trzeba by było się nad tym pochylić, zastanowić, jak to 
rozwiązać. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że spróbujemy rozmawiać z KOWR-em na temat przejęcia tego 
terenu, ale zobaczymy, jakie postawią nam warunki. Bo to nie jest tak, że oni dają nam tylko to, co 
my chcemy. Oni nam dają to, co oni nam chcą dać. I tu jest ten problem i często jest tak, że bierzemy 
kawałek gruntu, a z tym gruntem chcą nam jeszcze wsadzić kilka budynków, często zamieszkałych i 
często do kapitalnego remontu. I tu jest ten problem. Potrzebujemy też trochę czasu, żeby wszystko 
realizować.  
 
Radna Kamila Halikowska zapytała o plac zabaw przy szkole, która nie funkcjonuje. Chciałaby się 
dowiedzieć, na jakim jesteśmy etapie. Czy ten plac zabaw będzie zamykany, czy będzie 
rewitalizowany? Poinformowała, że dzieci w Brochocinie nie mają miejsca do zabawy, nie mają 
miejsca do uprawiania Sportu, że nie mają nic tak naprawdę do zaoferowania dzieciom poza 
niewielką siłownią i kawałkiem placu zabaw z 3 sprzętami, które zostały zbudowane z budżetu 
obywatelskiego. Poprosiła, żeby nad tym pomyśleć, nad rozbudową ewentualną tego, co jest za 
świetlico-remizą, w kierunku takim właśnie, żeby może powstało boisko wielofunkcyjne ze sztuczną 
nawierzchnią, żeby nie trzeba było tego kosić, żeby dzieci miały, młodzież gdzie się spotykać. 
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że może z boiskiem to pomyślimy trochę później a plac zabaw 
nie będzie zamknięty.  
 
Naczelnik Jarosław Słonina poinformował, że urządzenia uszkodzone z placu zabaw zostały 
naprawione i są w dobrym stanie technicznym. Jest fundusz sołecki przyszłoroczny można 
zaplanować rozbudowę tego tak jak pani mówi, boisko jest zarówno za świetlicą, jak i koło szkoły. 
 
Radna Kamila Halikowska powiedziała, że w jej ocenie ćwiczyć tam się nie da, że tam można tylko 
skręcić bardzo poważnie nogę albo ją połamać. Ono się totalnie nie nadaje do biegania, nawet jeżeli 
jest wykoszone, tam jest nierówno i to nie jest boisko.  
 
Naczelnik Jarosław Słonina odpowiedział, że jeżeli ono wymaga macro niwelacji albo jakiegokolwiek 
wyrównania, to proszę złożyć wniosek i wtedy ewentualnie ZUK czy gmina będzie to wyrównywać? 
Natomiast znowu zakup bramek można sfinansować z funduszu sołeckiego.  
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Radny Marcin Karasiński wrócił do sprawy lampy. Powiedział, że nie trzeba przejmować od KOWR-u 
terenu pod lampy. Wystarczy poprosić o użyczenie tego terenu. Że tylko wystarczy zwrócić się o 
użyczenie, przynajmniej na jego podwórku nie było z tym problemu.  
 
Radny Dawid Kowcz zapytał czy w czasie żniw jak jest pogoda, gorąco były dyżury w OSP. Czy to 
będzie nadal utrzymywane?  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział że to zależało od sytuacji, jaka będzie pogodowa, co się będzie 
działo i to będzie też konsultowane z komendantem Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w 
Złotoryi, bo tak naprawdę to oni są dysponentem naszych jednostek. 
 
Radna Anna Senko zapytała czy jest taka możliwość, żeby powróciły nieodpłatne usługi prawne dla 
mieszkańców.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że w ramach pracy radców prawnych, którzy u nas są. Jeżeli ktoś 
zgłosi taką potrzebę, to radca prawny udzieli takiej porady. Poinformował również, że taka porada 
prawna dla mieszkańców powiatu jest udzielana w Złotoryi w budynku liceum ogólnokształcącego i 
tam w godzinach od 7 do 15.  
 
Wójt Piotr Janczyszyn poinformował, że zrobimy tak, że jeżeli umieścimy informację na stronie 
internetowej żeby mieszkańcy wiedzieli. Tylko tutaj jest prośba, żeby jeżeli ktoś będzie chciał taką 
poradę i chciałby w którymś dniu przyjechać do urzedu, to żeby zadzwonił ewentualnie przez 
sekretariat zapisał się, czy zgłosił taką chęć, żeby pan mecenas, żeby pani mecenas wiedzieli, że ktoś 
tutaj przyjedzie i żeby też mieli dla nich zabezpieczony ten czas.  
 
Radny Sebastian Faryniarz zapytał czy wójt ma informację dotyczącą terminów uzupełnienia 
ubytków w drogach powiatowych na terenie gminy i w jakim terminie na drogach gminy zostaną te 
ubytki uzupełnione teren?  
 
Wójt Piotr Janczyszyn odpowiedział, że jeżeli chodzi o ubytki na drogach powiatowych, to rozmawiał 
z panem kierownikiem. On tutaj nawet przywiózł do urzędu gminy harmonogram i zakres prac. 
Umieścimy ten harmonogram i zakres prac, kiedy i gdzie będą, robione te prace. Odniósł się jeszcze 
do chodnika, o którym radny Kamiński wspomniał o tych przepustach. Pan kierownik powiedział, że 
jak skończą koszenie, albo jak będzie pogoda taka trochę mniej sprzyjająca takim pracom to przyjadą 
jego pracownicy i te jest studzienki zostaną wyczyszczone.  
 
Sołtys Sołectwa Brochocin Walenty Luszniewski odniósł się do działek inwestycyjnych w Łukaszowie, 
żeby zwrócić uwagę dzierżawcom tych gruntów żeby ich niezaniedbywani i wykaszali żeby nie rosły 
tam trawy 1,5 metrowe i chwasty. Zapytał się pana Naczelnika czy jest już zakończona klasyfikacja 
gruntów gminnych tam na tym lotnisku te 9 hektary? Bo były pobierane próbki miała być wykonana 
klasyfikacja, bo uważa, że jeżeli teraz jest najlepszy termin, żeby po prostu ogłosić przetarg na te 9 
hektary, bo za 2-3 tygodnie będzie musiała gmina znowu to kosić i będzie ponosić koszta. Poprosił, 
żeby w okresie jesienno-zimowym pochylić się nad wycinką gałęzi nad drogami gminnymi.  
 
Przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki poprosił o udrożnienie przepustu na drodze 474 w 
miejscowości Uniejowice - słynny przepust za 60.000,00, bo on tam ma kluczową rolę w trakcie 
nawałnic, a jest już jego prześwit w połowie tak jakby zamulony i zaniedługo zamuli się w całości 
wtedy to dopiero powstanie poważny problem a jest on też dość szeroki także to nie będzie taka 
prosta sprawa z udrożnieniem jego.  Zwrócił się również do radnych, że jeżeli z jakiś przyczyn 
losowych, ktoś z radnych nie będzie mógł być obecny na sesji bądź komisji, żeby taką informację 
zgłosił.  
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10. Zamknięcie IV sesji Rady Gminy Zagrodno. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady gminy Bartosz Kunecki zamknął IV sesję 
Rady Gminy Zagrodno. 
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Pełne wypowiedzi przeprowadzonych dyskusji w poszczególnych punkach dostępne są do 
odtworzenia w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem: 
 https://bip.zagrodno.eu/transmisje_sesji_rady_gminy,m19,s1904.html 
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